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Geachte heer Van Beek,  

Beste Maarten, 

 

Namens De Unie heb ik de vraag voorgelegd aan de leden of zij van mening zijn dat De Unie de ING 

cao 2023-2024 zou moeten ondertekenen. De stemming is zondag jl. gesloten. Ik kan je meedelen 

dat de leden in grote getale dit met een “nee” hebben beantwoord. Bij de leden van De Unie is 

duidelijk geen draagvlak voor het eindbod van ING. Een ruime 78% van de stemmers was tegen. 

Slechts 18% van de stemmers antwoordde dat De Unie deze cao wel moet ondertekenen.  

 

Ik neem aan dat dit bericht voor jou niet onverwacht is. Bij een eerdere gelegenheid hebben wij over 

de mogelijke situatie gesproken dat De Unie deze cao niet zou kunnen ondertekenen. Zowel namens 

ING als door de andere vakorganisaties is uitgesproken dat De Unie ook dan welkom is bij het 

overleg. De leden van De Unie vinden dit belangrijk. Zoals gebruikelijk kun je van De Unie een 

constructieve opstelling in het overleg verwachten. Met name inzake het pensioen hebben wij als 

sociale partners een belangrijke collectieve uitdaging voor het toekomstige inkomen van de (oud-) 

ING-medewerkers. Ook in andere mogelijke dossiers zal De Unie zich constructief en 

oplossingsgericht opstellen. Echter, ik zal ook kritisch zijn waar dit passend is.  

 

De leden van De Unie hebben voornamelijk tegen ondertekening gestemd, omdat zij het niet eens zijn 

met de beloningsparagraaf, waaruit gebrek aan waardering van de werkgever voor de belangrijkste 

asset van het bedrijf, de medewerkers, blijkt.  

 

ING heeft in voorgaande jaren blijk gegeven het belangrijk te vinden dat de cao gedragen wordt door 

de medewerkers. Daarom hebben sociale partners onder andere het instrument “De maand van de 

vakbond” ontwikkeld.  
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Ik ben uiteraard bereid om te bespreken hoe het draagvlak onder de ING cao kan worden vergroot. Ik 

hoop dat de komende periode bij de onderhandelingsdelegatie van ING ruimte ontstaat voor dit 

gesprek.  

 

Met vriendelijke groet, 

De Unie 

 

 

 

Inge de Vries 

Belangenbehartiger 

 

 


